
G ESU N DABERG ETS SAM FÄLLIG H ETSFöREN I NG

P rotoko I I fö rt vid o rd i na rie fö re n i ngsstä mma 2O22-O4-L5

14 st fastigheter (18 personer) var representerade vid mötet.

1. Stämmans öppnande

Stämman öppnades av föreningens ordförande Solveig Andersson

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen för stämman godkändes.

3. Va! av ordförande och sekreterare för stämman

Solveig Andersson valdes till stämmans ordförande och Björn Wahlström utsågs till stämmans

se krete ra re.

4. Va! av två justeringsmän

Tilljusteringsmän utsågs Birgitta Henning och Lizzie Tollehed

5. Frågan om stämmans behöriga utlysande

Kallelse har sänts ut via e-post2022-03-08 och publicerades även på hemsidan vid samma

tillfälle.

Stämman förklarade mötet behörigen utlyst.

Närvarolista upprättades och godkändes som röstlängd.

6, Styrelsens och revisorernas berättelser.

Solveig Andersson redovisade utsänd verksamhetsberättelse.

Verksamhetsberättelse och resultat- och balansräkning hade skickats ut tillsammans med

kallelsen.

Årets resultat blev -18.397 kr mot budgeterat -46.000 kr. lnvesteringen i byte av

vägbelysningsarmatur från natriumlampor till LED-armatur bidrog till minskad elförbrukning

från tidigare 4500 kwh/år till nu 1500 kWh/år.

Mats Pers redogjorde för revisorernas granskning av årsredovisning, räkenskaper och övriga

handlingar. Granskningen har utförts enligt god revisionssed. Revisorerna har funnit att styrelsens

förva ltning ha r genomförts uta n a nmä rkninga r.

7. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen

Då revisorerna inte funnit några anmärkningar, rekommenderar revisorerna att styrelsen

beviljas a nsva rsfrihet.

Stämman biföll revisorernas yrkande på ansvarsfrihet.

8. Framställningar från styrelsen eller inkomna motioner från medlemmar.

lnga framställningar eller motioner har inkommit.



9. Ersättning till styrelsen och revisorer

Stämma n föreslår oförä ndrade arvoden.

Stämman beslutade enligt förslaget.

10. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd

Styrelsen presenterade förslag till budget för 2022.

Debiteringslängd för är 2022 föreslås bli oförändrad 1.300 kr per fastighet för de fastigheter

som ej har anslutet vatten. För övriga fastställs avgiften till 2.650:- inkl lägenhetsavgift,

Debiteringslängd fanns tillgänglig och utlagd vid stämman. Av denna framgår samtliga

delägares namn, adress, fastighet och andel och uttaxerat belopp,

Årsavgift skall vara betald senast 2022-05-L3 utan att särskild faktura eller anmodan utfärdas.

Vid utebliven avgift påförs 100 kr vid påminnelsetillfälle.

Stämman beslutade enligt styrelsens förslag.

11. Val av styrelse

Valberedningen hade skickat ut förfrågan om val av 2 styrelsesuppleanter på 1 år att efterträda

Sven Andersson och Heike Johansson som valdes på 1år vid stämman2O27-tO-02.

Ordinarie styrelseledamöter valdes då på 2 år, alltså sitter kvar fram till stämman 2023.

Stämman beslöt att omvälja Sven Andersson och Heike Johansson fram till stämman 2023.

L2. Valav revisorer

Valberedningen föreslår att Mats Pers och Mikael Eriksen omväljs som revisorer.

Likaså föreslås omval av suppleanterna Lennart Selback och Anna Lundqvist .

Beslutades i enlighet med förslaget.

13. Val av valberedning

Föreslås att valberedningen Mats Lindkvist och Robert Erkers omväljs.

Beslutades i enlighet med förslaget.

14. övriga frågor

lnför dagens möte hade styrelsen bjudit in Stig Wass från Gesunda bystugeförening för att få

lite information vad som händer och planeras i och runt Gesunda by. Mer information finns på

www.sesunda.se . Medlemskap i Gesunda bystugeförening rekommenderas för att bl.a. kunna

hyra Gesunda bystuga för möten fester o dyl. Familjemedlemskap kostar 2OOkrlär.

Beslutades att årets städdag infaller 2O22-O8-2O kl 9-1-2. Vid detta tillfälle planerar vi att ordna

en trevlig fest med tipspromenad femkamp el dyl. Vi hoppas också att vi kan locka med våra

barn och övriga yngre som står i tur att ta över från oss som byggde upp våra fritidshus.

Styrelsen tillsammans med Mats Pers planerarvidare.

15. Mötets avslutande

Ordföranden tackade mötesdeltagarna för visat intresse och avslutade mötet.



Protokollet distribueras via mail och kommer att finns tillgängligt på hemsidan www.sesam.se

Vid protokollet

Gesunda 2O22-O4-L5h
Björn Wahlström

Justeras:

Lizzie Tollehed


